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Griffie

Van: dorpsplatform dorpsplatform <dorpsplatform@kamerikvandaag.nl>
Verzonden: vrijdag 18 oktober 2024 10:54
Aan: Raadsgriffie
Onderwerp: Begrotingsbehandeling Fietspad Kamerik-Woerden

Geachte raadsleden,  
Bij de komende begrotingsbehandeling willen we als Dorpsplatform Kamerik uw aandacht vragen voor het fietspad 
tussen Kamerik en Woerden.  
Er zijn plannen gemaakt voor opknappen en verbreden van dit fietspad, maar de uitvoering hiervan is helaas 
wegbezuinigd door het college van B&W.  
Het Dorpsplatform heeft al jaren aangedrongen op verbreden van dit fietspad, dat intensief gebruikt wordt en niet 
meer aan de landelijke richtlijnen voldoet. Wij zijn dan ook zeer teleurgesteld over het niet doorgaan van de 
verbetering van deze belangrijke lokale en regionale fietsverbinding.  
De Provincie Utrecht heeft toegezegd een groot deel van de verbredingskosten te willen betalen, gezien het belang 
van deze fietsverbinding en om het fietsen te stimuleren.  
Wij vragen u om bij de begrotingsbehandeling te bewerkstelligen dat het opknappen en verbreden van het fietspad 
toch uitgevoerd wordt vanwege de veiligheid en het stimuleren van het gebruik van de fiets. Er is nu subsidie van de 
Provincie beschikbaar en er wordt zo bespaard op aanzienlijke onderhoudskosten die de komende tijd nodig zijn 
vanwege de staat van het fietspad.  
Met vriendelijke groet,  
Ko Droogers  
Voorzitter Dorpsplatform Kamerik  


